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NOTE

The GO TO button in the “Using the play list” section on page 29 of the operating instructions

works as follows.

* GO TO button
This button is used to find the IN and OUT points of individual events registered in the play list.
While the play list is displayed (PLAYLIST button light is on), press the EVENT button to switch to
the event screen. When the MODE switch is set to the PB position, press the GO TO button while
holding down the IN button (or OUT button) in the stop mode to move to the IN (or OUT) point.
Further, when the GO TO button is pressed while holding down the SHIFT button, the selected
event can be moved.
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La touche GO TO, dans la section “Utilisation de liste de lecture” a la page 27 du mode

d’emploi, fonctionne comme suit.

* Touche GO TO
Cette touche sert a trouver les points d’entrée (IN) et de sortie (OUT) des évenements respectifs
enregistrés dans la liste de lecture. Pendant que la liste de lecture s’affiche (la touche PLAYLIST
est allumée), appuyer sur la touche EVENT pour commuter sur I'écran d’événements. Lorsque le
commutateur MODE est réglé sur la position PB, appuyer sur la touche GO TO tout en maintenant
enfoncée la touche IN (ou la touche OUT) en mode d’arrét pour se déplacer au point IN (ou OUT).
De plus, il est possible de déplacer I'événement sélectionné en appuyant sur GO TO tout en
maintenant enfoncée la touche SHIFT.
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